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Ärende 22: Utredning av utlåning av sport- och fritidsutrustning 

 

Det är välkommet att det nu finns en utredning för utlåning av sport- och fritidsutrustning. 

Vänsterpartiet motionerade om att Huddinge skulle inrätta ett Sportotek redan år 2016. 

Mottaget var positivt och en kontakt skulle tas med olika föreningar för att se över om det 

fanns ett intresse för att driva ett sådant. Dock följdes uppdraget inte upp och hamnade 

mellan stolarna. Det är därför glädjande att se att det nu finns en slutförd utredning där 

det finns förslag på tre alternativa förslag på vägar att gå. Vänsterpartiet ser gärna att 

Huddinge driver den i egen regi likt Botkyrka och Järfälla och att pilotprojektet som ska 

påbörjas permanentas. Detta kan också vara ett sätt att skapa fler arbetstillfällen samt 

stärka relationen med föreningslivet och civilsamhället. Ett Sportotek är ett bra sätt att se 

till att fler barn, oavsett föräldrarnas ekonomi, ges tillgång till kultur och fritidsaktiviteter 

samtidigt som man jobbar med återbruk och hållbarhet. 
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